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Zápisnica č.3/2020 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 30.6.2020 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola uznesení  

4. Záverečný účet obce Ivachnová za rok 2019 

5. Výročná správa obce Ivachnová za rok 2019 

6. Správa audítora 

7. Informácia o investičných akciách v obci 

8. zámer zámeny pozemkov podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov nachádzajúcich sa v 

kat. úz. Ivachnová 

9. Rôzne  

10. Návrh uznesení 

                
K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s programom zasadnutia.  

Prebehlo hlasovanie za program 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti,  

K programu starosta navrhol pridať medzi tretí a štvrtý bod prezentáciu firmy ANEXIA s.r.o.  

Za takýto doplnok prebehlo hlasovanie. 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti,  

 

K bodu 2/ 

Určenie overovateľov zápisnice – P. Huntošová, Ing. M. Krakovský 

Prebehlo hlasovanie 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

Určenie zapisovateľa – M. Krakovská 
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K bodu 3/  

Kontrola uznesení 

Neboli žiadne doporučujúce uznesenia. 

Prezentácia firmy ANEXIA s.r.o. 

Pani A. Grimm – informovala, čo všetko v obci Ivachnová realizovali / vodovod, kanalizáciu /. Dozvedela sa 
o výstavbe bytových domov firmou Jarottatrans s.r.o. a myslia si, že nebude stačiť kapacita vodovodu 
a kanalizácie, ktorá je vybudovaná, a tiež si myslia, že výstavba bytových domov nie je vhodná do tejto 
lokality. 

Starosta -  na túto investíciu sa pripravuje územné rozhodnutie, rieši sa to takto, lebo obec nemá územný 
plán. K územnému rozhodnutiu sa vyjadrujú zodpovedné inštitúcie a uvidíme, či sa vyjadria, že je alebo nie 
kapacitné obmedzenie. Keby sme chceli nesúhlasiť s takouto výstavbou museli by sme mať na to dôvod. 
Bude územné rozhodnutie a dotknuté osoby budú informované, prizvané. Budeme sa snažiť o rozvoj obce, 
ale aby to bolo v prospech občanov. 

Ing. M. Krakovský -  už dávnejšie navrhoval vypracovanie územného plánu obce, aby boli určené 
podmienky výstavby. 

Pani A. Grimm – v roku 2008 pripravovali doplnok k územnému plánu aj ho vypracovali a zaplatila ho firma, 
ktorá mala logistické centrum stavať. 

Starosta – vtedy sa dal riešiť doplnok, v tejto dobe to už nie je možné musel by sa vypracovať nový územný 
plán obce. 

R. Hajzuk – v dnešnej dobe sa dajú získať rôzne dotácie na vypracovanie územných plánov. V pláne sa určí 
rozvoj, občania budú oboznámení s výstavbou, dáva na zváženie poslancom na potrebu vypracovania 
územného plánu. 

Pani A. Grimm – pripravuje IBV výstavbu a keď sa postavia bytovky, občania nebudú mať súkromie, 
z bytoviek im budú vidieť do dvorov, a kto vie aké bytovky  to budú, akí obyvatelia prídu do obce. 

Ing. M. Krakovský -  niektorí mladí ľudia, ktorí riešia bývanie nemajú dostatok finančných prostriedkov na 
kúpu pozemku a stavbu, preto by im vyhovoval byt. On je za to aby sa územný plán obce vypracoval 
a podporí schválenie vypracovania územného plánu. 

Mgr. T. Kubačka – o bytovkách sa dopočul, ale nevie nič bližšie, ani koľko ani aké veľké a ani, kde presne by 
mali stáť, preto mu je ťažko zaujať nejaké stanovisko. Územný plán obce sa nevypracoval aj z finančných 
dôvodov. Keď bude územné konanie budú prizvaní účastníci konania a bude možné sa k tomu vyjadrovať. 

Starosta – informoval o plánovaných bytovkách. Obec do 2 000 obyvateľov nemusí mať územný plán, 
spracovanie by stálo cca 30 000,-€. 

Mgr. T. Kubačka – informoval sa ako riešila firma ANEXIA s.r.o., výstavbu keď nemáme územný plán, 
a teraz nám ho odporúčajú, prečo vtedy, keď začala výstavbu tiež neprišli s návrhom na vypracovanie 
územného plánu, neinformovali aké firmy tam budú stavať. 

Pani A. Grimm a Pán Grimm – výstavbu riešili územným rozhodnutím, a firmy, ktorým pozemky predávali 
vyberali, aby ich výroba nebola prašná, hlučná. 

Mgr. T. Kubačka – informoval sa či v doplnku územného plánu bola aj lokalita IBV Chodníčky. Starosta 
odpovedal, že nie. 

Mgr. T. Kubačka – informoval sa ako je to s dobudovaním ciest v lokalite Povrazy a tiež s opravou cesty 
k cintorínu. 
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Grimm – pozemky sme predávali za 20 – 25,-€/m2, budovali sme časti sietí a cestu sme vyspravili do 
kameňa. My sme sa nezaviazali, že tieto cesty urobíme do asfaltu. Chápeme, že cestu treba dať do poriadku a 
prikláňame sa k možnosti, že by sme prispeli určitým podielom  na jej vybudovanie, ale je potrebné, aby sa zapojila 
do toho aj obec prípadne majitelia rodinných domov, ktorý sa pri ceste nachádzajú. Starosta nesúhlasil, aby sa na 
budovaní cesty podieľali majitelia rodinných domov pri ceste. 

Do dvoch týždňov by sa mala cesta na cintorín z časti opraviť. /nedostatky po budovaní kanalizácii/ 

Po diskusii sa dohodli poslanci a zástupcovia firmy ANEXIA s.r.o. na vypracovaní cenovej ponuky ciest 
a spoločnom stretnutí, za účelom dohody na spolufinancovaní.  

Starosta sa informoval o pozemku pod chodník popri ceste č. 18. Zástupcovia firmy ANEXIA s.r.o. povedali, 
že by vedeli nájsť riešenie nakoľko vedia, že chodník je tam potrebný. 

 

K bodu 4/  

Záverečný účet obce Ivachnová za rok 2019 

Prezentovala pracovníčka obecného úradu M. Krakovská. Informovala o rozpočte, a čerpaní výdavkov a príjmov, 

o hospodárení obce, o fondoch obce, o poskytnutých dotáciách. Hospodárenie obce Ivachnová za rok 2019 bolo 

prebytok v sume 146 706,27 €. Tento prebytok navrhujem použiť na: 

- tvorbu rezervného fondu vo výške 14 670,62€ 

- fond drevín v sume 132 035,65€,  vrátiť finančné prostriedky, ktoré boli požičané na vybudovanie kanalizácie 

 

Prebehlo hlasovanie za použitie prebytku hospodárenia obce podľa návrhu. 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

 

K bodu 5/ 

Výročná správa obce Ivachnová za rok 2019  

Prezentovala pracovníčka obce M. Krakovská. Informovala o majetku obce, o pohľadávkach a záväzkoch, 
o významných akciách v obci realizovaných v roku 2019, o plánovaných budúcich akciách, o nákladoch 
a výnosoch s porovnaním s rokom 2018 a o hospodárskom výsledku, ktorý bol kladný v sume 32 543,68€. 

Tento hospodársky výsledok navrhujem zúčtovať na účet 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia 
minulých rokov. 

Prebehlo hlasovanie za zúčtovanie hospodárskeho výsledku podľa návrhu. 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

 

K bodu 6/ 

Správa audítora 
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Prečítala pracovníčka obce M. Krakovská. Správa spolu s výročnou správou a účtovnou závierkou bude 
zverejnená v registri účtovných závierok. Starosta zároveň informoval o pokračujúcej práceneschopnosti 
zvolenej kontrolórky obce. V prípade, že v dohľadnom čase nenastúpi do pracovného pomeru, bude 
potrebné vyhlásiť nové výberové konanie na post kontrolórky obce. 

 

K bodu 7/ 

Informácia o investičných akciách v obci  

Starosta informoval o zverejnení novej prognózy podielových daní pre našu obec. 

- Hasičská zbrojnica – zahájené stavebné konanie, pripravuje sa verejné obstarávanie, niektoré práce sa 
budú vykonávať brigádnicky. 

- Oprava chodníka popri ceste č. 18 

- úpravy verejného priestranstva v obci 

- rekonštrukcia Novej ulice – podľa financií  

- opravy a upratovanie po povodni 

   Ing. M. Krakovský- upozorniť Pozemkové spoločenstvo Ivachnová, na to aby zabezpečili poriadok na 
skládkach, lebo v jarku bolo drevo a konáre z hory, ktoré sa zapriečili a voda vytekala až na cestu. 

Pani Labajová – potok nebol vyčistený, treba častejšie čistiť a tiež povedala o dreve z hory v potoku. 

P. Huntošová a Mgr. T. Kubačka – sa informovali či majú občania nárok na nejaké odškodnenie a ak áno 
informovať ľudí o možnostiach.  

Pán J. Pažítka – navrhoval vybudovanie zachytávanie vody už pred diaľnicou. 

Starosta – potok sa čistil, čistí ho povodie Váhu, ktoré to má na starosti, dnes sa stretol s kompetentnými 
osobami a uvažovali o vybudovaní zachytávania vody – betónového záchytu už pred diaľnicou. Starosta 
informoval o možnosti uplatniť si náhradu škôd formou žiadosti na Civilnej ochrane. Prebiehalo čistenie aj 
parku Rybník, kde musia byť vymenené skalky, ktoré sú pri preliezkach.  P. Huntošová  žiadala zmenu 
dopadovej plochy pri šmýkačkách. / gumené podložky namiesto skaliek/                                                                   

 E. Kohár – zúčastnil sa na zasadnutí školskej rady v základnej škole Liptovskej Teplej, kde poďakovali aj obci 
Ivachnová za poskytnuté finančné prostriedky na opravu školského klubu detí. 

 

K bodu 8/ 

zámer zámeny pozemkov podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov nachádzajúcich sa v kat. úz. Ivachnová  

Zámer bol zverejnený na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce Ivachnová. 

Prebehlo hlasovanie. 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

 

K bodu 9/ 
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Rôzne 

Vyradenie kníh z knižnice - informoval starosta  

Prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

Žiadosť pána Fuzáka o vybudovanie osvetlenia 

Starosta informoval o cenovej ponuke na vybudovanie verejného osvetlenia – lokalita pri ihrisku /cca 

2 700,-€/ 

Prebehlo hlasovanie za vybudovanie osvetlenia. 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

Dobudovanie kanalizácie v obci 

Plánujeme vypracovať projekt a podať žiadosť o dotáciu z enviromentálneho fondu. 

Materská škola 

Vzhľadom na veľký záujem o materskú školu sa bude rozširovať jej kapacita-  zo zasadačky sa vybuduje 

spálňa pre deti, budú dve triedy s počtom detí 40. Bude potrebné prijať aj pedagogického zamestnanca 

a dokúpiť potrebný inventár na spanie a aj do kuchyne materskej školy. 

Pán J. Pažítka – vzhľadom na to, že bude obec zaťažená dopravou z ciest / diaľnica a I/18, kde stúpne 

premávka štvornásobne/ je možnosť žiadať od Národnej diaľničnej spoločnosti a.s. kompenzácie na 

vyvolané investície. Navrhoval vybudovanie chodníka popri ceste I/18 od cintorína až pokiaľ to bude 

možné, tiež dal na uváženie akú protihlukovú stenu vybudujú. 

Starosta – informoval, že o tejto možnosti vie a že má dohodnuté stretnutie so zástupcami NDS a.s. 

K téme diskutovali poslanci a prítomní. 

Pani Labajová – kritizovala zásah DHZ Ivachnová počas povodne. K tejto téme sa rozpútala diskusia. 

Starosta a aj členovia, ktorí boli na zasadnutí obecného zastupiteľstva vysvetľovali situáciu a dodali, že 

robili, čo bolo v danom momente v ich silách.  

Starosta ukončil zasadnutie, poďakoval prítomným za účasť. 

Čas ukončenia 21:14. 

Zapísala: Monika Krakovská                                                                        Vladimír Guoth 

                                                                                                                           Starosta obce  

Overovatelia: P. Huntošová 

                         Ing. M. Krakovský 


